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Møtereferat 

Styremøte 31.08.2017 
Tilstede: Harald, Synøve, Terje og Vidar. Alle via Skype 

Referatet er godkjent av alle styremedlemmer  20.10.17 

 

 

Sak nr: Beskrivelse Vedtak Ansvarlig 

 

5/17 

 

 

 

 

 

 

6/17 

 

 

 

 

 

7/17 

 

 

 

 

 

 

8/17 

 

 

 

 

 

 

 

 

Jubileumsutstilling 2017 

 

 

 

 

 

Jubileumsmiddag 2017 

 

 

 

Dogs4All 2017 

 

 

 

 

 

AK 

Turdager 

 

 

 

 

Et vellykket arrangement 

med 28 voksne hunder 

og 6 valper påmeldt. 

 

 

 

AK har forslag om 14 

oktober på Hotell 

Mastemyr 

 

 

AK oppfordrer alle til å 

stå på stand på rasetorget 

 

 

 

. 

 

AK arrangerer turdager 

utover høsten som legges 

ut på hjemmesiden og 

facebook 

 

 

 

 

 

 

 

Synøve/Utstillingskom. 

 

 

 

 

 

Harald/AK 

 

 

 

 

Harald/AK 

 

 

 

 

 

 

 

 

Harald/AK 



Side 2 

Sak nr: Beskrivelse Vedtak Ansvarlig 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

9/17 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

12/17 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

13/17 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Nye/eksisterende medlemmer(rekruttering, 
velkomstbrev mm) 

 

 

 

 

Sponsorer 

 

 

 

 

 

 

Styret har fått forslag til endringer på 
hjemmesiden 

 

 

 

 

Styret har mottatt en henvendelse fra en av 
klubbens medlemmer, med anmodning om vi 
burde være medlem av Raseklubbenes 
Fellesforbund RFA. 

 

 

 

 

 

 

Vi fortsetter med 

utsending av 

velkomstbrev til nye 

medlemmer. 

 

 

 

 

 

Klubben trenger 

inntekter men det er 

vanskelig å skaffe 

sponsorer da vi har få 

medlemmer. Mulighet 

for å oppfordre 

medlemmene til å skaffe 

sponsorer om de vet om 

noen. 

 

 

Styret har gått igjennom 

saken og komiteene 

sender forslaget til Lise 

 

 

 

 

Styret foreslår at 

medlemmet sender dette 

som en sak til årsmøtet 

og at det eventuelt 

velges representant til 

RFA på årsmøtet. 

 

 

 

 

 

 

 

Styret 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Harald 

 

 

 

 

 

 

 

Styret 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Styret 



Side 3 

Sak nr: Beskrivelse Vedtak Ansvarlig 

 

 

14/17 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

15/17 

 

 

 

Forslag om strykemerker/reklameeffekter for 
salg 

 

 

 

 

 

Janka har trukket seg fra styreverv og som 
klubbens sekretær grunnet personlige årsaker. 

 

 

 

 

Harald undersøker om 

pris på strykemerker for 

salg. Da portokostnader 

er ganske høye foreslås å 

selge disse på turtreff, 

Dogs4All & Torpomoen 

 

 

 

 

 

 

Dette betyr at styret nå 

kun består av 4 

styremedlemmer. 

Klubben står uten 

sekretær og oppgavene 

vil fordeles mellom de 

resterende 

styremedlemmene. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Styret/Harald 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Styret 

 

 


